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Iktatószám: IV. 59-29/2015. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Pénzügyi 
Bizottságának 2015. december 4. (péntek) napján 8 órakor a Szekszárdi Vármegyeháza Kistermében 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: Kővári László elnök, Máté Péter elnökhelyettes, dr. Mezei 

László, Gyurkovics János, Szegedi Attila, Szabó Balázs György 
és Szabó Zsolt bizottsági tagok 

     
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Göttlinger István aljegyző, 
     Tamási Anna osztályvezető, 
     Zaják Rita képviselő 

A jegyző megbízásából: dr. Pesti Krisztina jogi referens, jegyzőkönyvvezető 
 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 7 tag van jelen, a bizottság határozatképes. Az 
ülést 8 órakor megnyitja. 
 
Kővári László elnök: Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Máté Péter elnökhelyettest megválasztani.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal elfogadott. 
 
A napirenddel kapcsolatban módosító, kiegészítő javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend elfogadására tett javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2015. évi Közbeszerzési Tervének 
módosítására 
(277. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Farkas Éva osztályvezető 
 
2. napirendi pont: 
Javaslat a folyószámlahitel szerződés megkötésére 
(279. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna osztályvezető 
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ZÁRT ÜLÉS 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat az Ipari Park területén hulladékhasznosító beruházás megvalósítására 
(278. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Göttlinger István aljegyző 
 

 
1. napirendi pont: 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2015. évi Közbeszerzési Tervének 
módosítására 
(277. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Farkas Éva osztályvezető 
 
Kővári László elnök: Ismerteti az előterjesztést. Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a 
közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 345/2015. (XII. 4.) határozata 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2015. évi Közbeszerzési 
Tervének módosításáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának 2015. évi Közbeszerzési Tervének módosítására” tárgyú 
előterjesztést a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: 2015. december 4. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

2. napirendi pont: 
Javaslat a folyószámlahitel szerződés megkötésére 
(279. sz. közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Tamási Anna osztályvezető 
 
Tamási Anna osztályvezető: December 20-án az OTP nullára visszavonja jogszabály szerint az 
önkormányzat folyószámla hitelét és ahhoz, hogy az év elején ne legyenek gondok a finanszírozásban, 
szeretnék már január 1. napjától újra megkötni a folyószámlahitel szerződést 680 millió Ft-os kerettel, 
amit mindig a szükségletnek megfelelően használ ki az önkormányzat. 
 
dr. Mezei László bizottsági tag: Ennek a kamatai a jövő évben hogyan alakulnak? 
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Tamási Anna osztályvezető: Az előzetes információk szerint az OTP a kamatot nem szeretné emelni, 
továbbra is BUBOR + 3,05% a kamat. 
 
dr. Mezei László bizottsági tag: Tehát ugyanaz marad jövőre is? 
 
Tamási Anna osztályvezető: Igen. Ez nagymértékben függ attól, hogy mennyit veszik igénybe a 
folyószámlahitelt, mert ha nem használják, akkor nincs kamat, ilyenkor ez alacsonyabb. A tavalyi évben 
2,5 millió Ft volt a folyószámlahitel kamata, de ha kihasználja az önkormányzat a 680 millió Ft-os 
keretet, akkor ez tény és való nem a legolcsóbb hitel. 
 
Kővári László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a határozati javaslatot a közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 1 nem 
szavazat mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 346/2015. (XII. 4.) határozata 
a folyószámlahitel szerződés megkötéséről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat a folyószámlahitel szerződés megkötésére” 
tárgyú előterjesztést a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 
Határidő: 2015. december 4. 
Felelős: Kővári László GPB elnök 
 

További nyilvános ülésen lévő napirendi pont nem lévén, az elnök az ülést 8 óra 10 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 

K.m.f. 

  
 

Máté Péter 
elnökhelyettes 

jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Pesti Krisztina 
jegyzőkönyvvezető  

 
 

Kővári László 
elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

dr. Varga Katalin 
jegyző 


